

Welcome to Mathematics Münster!

We have compiled some general information for planning your stay at Mathematics Münster. For more details and updates on the conference, please visit the conference webpage or www.mathematics-muenster.de.

Your trip to Münster

<https://www.uni-muenster.de/MathematicsMuenster/aboutmm/directions.shtml>

With public transport to **Münster (Westfalen) train station** it takes about

- 2.5-3.5 hours from Frankfurt Airport (**FRA**). Intercity trains depart every hour,
- 1.5 hours from Düsseldorf Airport (**DUS**). Intercity trains depart every hour,
- 1-1.5 hours from Dortmund Airport (**DTM**) by hourly regional trains,
- 35 minutes from Münster Airport (**FMO**) by shuttle bus.

From the train station to Mathematics Münster

- 15 minutes by bus, busses for "Coesfelder Kreuz" leave every 5 minutes.
- 10-15 minutes by taxi.

Childcare

We gladly support parents by providing child care during conferences and workshops. If you are planning to make use of the child care, please let the organizers know as soon as possible and inform them about the child/children's age.

Our parent-child-rooms at the cluster (Orléans-Ring 10, ground floor) are equipped with toys, books, a baby changing facility, child-beds and for the parents a separate workspace.

Child care is free of charge.

Wi-Fi access for guests

Connect to the SSID "**GuestOnCampus**" and start any web browser. You will automatically be redirected to the login page. Confirm the terms of use and click on "log in for free".

1 GB data volume is available per device and day. Please note that the connection is **not encrypted**.

Willkommen in Münster!

Wir haben einige allgemeine Informationen für die Planung Ihres Aufenthaltes in Münster zusammengestellt. Für Details und Updates zur Konferenz besuchen Sie bitte die Konferenz-Webseite oder www.mathematics-muenster.de.

Anreise nach Münster

Mit öffentlichen Verkehrsmitteln zum **Bahnhof Münster (Westfalen)** dauert es etwa

- 2,5-3,5 Stunden vom Flughafen Frankfurt (**FRA**). Intercity-Züge fahren stündlich,
- 1,5 Stunden vom Flughafen Düsseldorf (**DUS**). Intercity-Züge fahren stündlich,
- 1-1,5 Stunden vom Flughafen Dortmund (**DTM**) mit stündlich verkehrenden Regionalzügen,
- 35 Minuten vom Flughafen Münster (**FMO**) mit dem Shuttlebus.

Vom Bahnhof zum Mathematik Campus:

- 15 Minuten mit dem Bus bis Haltestelle „Coesfelder Kreuz“, Abfahrt alle 5 Minuten.
- 10-15 Minuten mit dem Taxi.

Kinderbetreuung

Gerne unterstützen wir Eltern durch Kinderbetreuung bei Tagungen und Workshops. Wenn Sie die Betreuung in Anspruch nehmen möchten, teilen Sie dies und das Alter Ihrer Kinder/Ihres Kindes bitte so bald wie möglich den OrganisatorInnen mit.

Der Eltern-Kind-Räume im Cluster (Orléans-Ring 10, Erdgeschoss) ist mit Spielsachen, Büchern, einem Wickeltisch, Kinderbetten und einem separaten Arbeitsplatz ausgestattet.

Die Kinderbetreuung ist kostenlos.

WiFi Gast-Zugang

Verbinden Sie sich mit der SSID „**GuestOnCampus**“ und starten Sie einen Webbrowser. Sie werden automatisch auf die Anmeldeseite umgeleitet. Bestätigen Sie die Nutzungsbedingungen und klicken Sie auf "kostenlos einloggen". Pro Endgerät und Tag steht Ihnen 1 GB Datenvolumen zur Verfügung. Die Übertragung ist **unverschlüsselt**.

Mathematics Münster Campus



Hochhausgebäude (High-rise)

Einsteinstraße 62
48149 Münster

MM-Conference Centre

Seminarraumzentrum (SRZ)
Orléans-Ring 12
2. Stock/2nd floor

Hörsaalgebäude (Lecture Halls)

Vortragssäle M1 – M6
Einsteinstraße 64

Cluster of Excellence

Orléans-Ring 10
Erdgeschoss/ ground floor

Explore Münster

Münster is a vibrant city. It is a city of science, of learning, the city of the Peace of Westphalia, and Germany's bicycle capital and pioneer in climate protection. The traditional city is also a young city, thanks to its 75,000 students.

If you have some free time during your stay in Münster, we recommend that you discover the city and enjoy its lively atmosphere.

<https://www.muenster.de/tourismus.html>

Münster offers a wide variety of restaurants, cafés and pubs in every price range. For tips and recommendations visit <https://www.muenster-geht-aus.de/>

Important Telephone Numbers

Emergency call: 112

Medical emergency service:

Phone: (0049 251) 116117

Raphaelsklinik, Loerstraße 23, 48143 Münster

Münster entdecken

Münster ist eine vielseitige Stadt. Es ist eine Stadt der Wissenschaft, des Lernens, die Stadt des Westfälischen Friedens, Fahrradhauptstadt und Deutschlands Vorreiter im Klimaschutz. Die traditionsreiche Stadt in Westfalen ist auch eine junge Stadt, nicht zuletzt dank der 75.000 Studierenden.

Wenn Sie ein wenig Freizeit während Ihres Aufenthalts in Münster haben empfehlen wir Ihnen die Stadt zu entdecken und lebendige Atmosphäre zu genießen.

<https://www.muenster.de/tourismus.html>

Münster bietet eine breite Vielfalt an Restaurants, Cafés und Kneipen in jeder Preisklasse. Für Tipps und Empfehlungen besuchen Sie <https://www.muenster-geht-aus.de/>

Wichtige Telefonnummern

Notruf: 112

Hausärztlicher Notdienst:

Tel: (0049 251) 116117

Raphaelsklinik, Loerstraße 23, 48143 Münster